
Tune skole 

Højen, Skolegade 10.  

-Lunden, Lundegårdshegnet 9 

-SFO, Lundegårdshegnet 11 

4030 Tune 

 

Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 

tuneskole@greve.dk 

Skolenummer 253006 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 8. juni 2021 kl. 17.30 – 20.00 

Fysisk fremmøde 

 

Ordstyrer: Vibeke 

   

Til stede: Jannick, Rikke, Sue, Benedicte, Marie, Vilma, Arne, Vibeke, Claus  

 

Afbud: Torben, Anita, Helle, Lasse, Sigridur 

 

Referent:  

 

1. Åbent skolebestyrelsesmøde. 

Der er ikke indkommet nogen punkter til dette punkt 

 

2. Godkendelse af referat  

 

 

3. Nyt fra skolen: 

De skriftlige prøver er vel overstået og de mundtlige prøver er godt i gang. Alt går 
som forventet. 
Skoleårets planlægning kører planmæssigt, vi er tæt på at være i mål. Vi har slået 
enkelte stillinger op, som vi i øjeblikket er i gang med at få besat. 

mailto:tuneskole@greve.dk


Mellemtrinnet har afholdt en vellykket fest. Det var en god aften med glade børn og 
voksne. 
 
Vi er blevet pålagt at skulle spare 1% af vores samlet drift budget. Svarende til ca. 
400.000 kr. Denne besparelse skal ske uden at det går ud over kvaliteten i 
undervisningen. 
 
I forhold til ansættelse af en fuldtidsleder, bliver vi derfor nødt til at ansætte en ½ 
tidsleder og ikke som tidligere udmeldt en fuldtidsleder. 

 

4. Nyt fra skolebestyrelsen 

 

5. Nyt fra elevrådet 

Der er ikke noget fra rådet denne gang.  

Det er sidste møde for Vilma og Marie som til sommer går ud af 9. klasse. 

Vi takker for rigtig godt samarbejde og ønsker god vind fremover. 

 

6. Nyt om bygninger 

 

7. Orientering om En skole på en matrikel 
 

Jannich var i går til møde med Pernille Beckmann, Claus Jensen og Morten Bøgelund 

Andersen omkring en sammenlægning af Tune skole på en matrikel 

Pernille Bechmand fortalte ved mødet at en sammenlægning af Lunden og Højen 

ville blive taget op på diverse møder i de relevante udvalg den næste periode op 

mod sommerferien og i forbindelse med budgetforhandlingerne i efteråret. Herefter 

vil der blive taget en politisk beslutning.  

Der blev i forbindelse med mødet set på kort over området omkring Højen, samt 

snakket om diverse arealer som ikke pt. bliver benyttet og som måske vil kunne 

indgå i en samlet plan. 

Claus Jensen og Morten Bøgelund Andersen vil deltage på kommende 

skolebestyrelsesmøde i sep. måned. 

 

8. Henvendelse fra forældre i 1.A. Hvad melder bestyrelsen tilbage? 

Vibeke orienterede bestyrelsen omkring de tiltag som ledelsen har iværksat. Både 

omkring sparring af klasseteamet og eleverne i klassen. Bestyrelsen vil ud fra 



orienteringen fra Vibeke sammensætte et skriv til forældrene i 1. A omkring skolens 

tiltag i situationen.  

 

9. Orientering om sidste års eksamenskarakterer 

Vibeke orienterede om karaktererne for sidste skoleår, da der ikke er tilgået karakter 

for dette skoleår, da eksamen fortsat er i gang. 

Se bilag 1. 
 

10. Orientering om skoleårets planlægning 

Der vil blive lavet en matematik indsats fra 0 – 3 klasse. Dette gøres ved at alle der 

underviser i matematik fra 0 – 3 klasse deltager i et kompetenceløft og at der samlet 

på skolen laves den ”røde tråd” i den samlede matematikundervisningen på skolen. 

Vi er ikke helt i mål med planlægningen men mangler et par knaster som forventes 

at blive hurtigt løst. 

Vi har en lederstilling opslået ledig som indeholder mat. Og naturfag 
 

11. Åbne bestyrelsesmøder 

En drøftelse om, hvad vi vil med møderne og hvilken form vi vil benytte. 

 

Det blev besluttet, at ønsker man at komme til åbent punkt på 

skolebestyrelsesmødet, at man skal fremsende en kort orientering til bestyrelsen 5 

arbejdsdage før bestyrelsesmødet, så bestyrelsen vil kunne forberede sig på 

henvendelsen og forældrene får et bedre svar og vi samlet set får en bedre kvalitet 

ud af det punkt. 

 

12. Budget SFO 2022 

Claus gennemgik budget 2022 for SFOen som blev godkendt 

 

Kommende punkter 

Evaluering af ”regler” for hjemsendelse og efterfølgende samtale 

Jannick inviterer Klaus Jensen (formand) og Morten Bøgelund Andersen (direktør) til 

et bestyrelsesmøde  

 

Punkt til lukket dagsorden 

 

Punkter til næste møde: 



Principper omkring voldspolitikken tages op igen så vi kan snakke sammen omkring 

indholdet i princippet og om vi på sigt skal tilpasse indholdet til praksis og ud fra de 

tilbagemeldinger som er kommet fra forældre og medarbejderne. 

 


